
  

     ZÁPISNICA  z XIV.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 31. 10. 2024 v Jarabine 
 

Prítomní podľa prezenčnej listiny:              

            Bc. PhDr. Radoslav Beňo  - starosta obce                     

              PhDr. Ivan Bulík 

                                    Pavol Janoščík  

                                    Ivana Kormaníková, BBA 

                                    Ing. Alena Kovalčíková 

                                    Lívia Kovalčíková, B.S.B.A 

                                    PhDr. Katarína Petríková                         

                                    JUDr. Katarína Železníková – kontrolórka obce 

                                    Janka Strenková 

                                    

 

Neprítomný:               Štefan Sýkora - ospravedlnený 

 

                                                     

                                                                                                                                              

1. Otvorenie  

Na úvod zasadnutia starosta obce Bc. PhDr. Radoslav Beňo privítal všetkých prítomných 

a otvoril XIV. zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Jarabina. Skonštatoval, že sú 

prítomní šiesti poslanci zo siedmich, takže Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané pozvánkou podľa § 13 ods. 4 písm. 

a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Z XIV. 

zasadnutia obecného zastupiteľstva  bude vyhotovený zvukový záznam, ktorý bude 

zverejnený na facebookovej stránke Obec Jarabina/Орябина – oficiálna stránka obce, 

webovej stránke obce Jarabina v časti zápisnice. 

 

2. Schválenie programu zasadnutia 

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol oficiálne zverejnený v zákonom 

stanovenom časovom rozpätí a poslancom vopred doručený spolu s pozvánkou. Pozvánka 

bola vyvesená na úradnej tabuli 28.10. 2024 a zvesená 04. 11. 2024. 

Starosta obce vyzval poslancov obecného zastupiteľstva hlasovať o  návrhu programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

  

Hlasovanie o predloženom návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva: 239 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík  - - 

Pavol Janoščík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena  Kovalčíková - - 



Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje  program zasadnutia  nasledovne: 

  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

4. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OcZ 

5. Interpelácie poslancov a vystúpenie obyvateľov obce 

6. Vyhlásenie  voľby hlavného kontrolóra obce Jarabina 

7. Majetkové prevody  

a/ zámer a spôsob prevodu KN-C parcely č. 532/2 – žiadateľ Igor Kulík 

8. Rôzne   

9. Diskusia 

10. Záver                    

 

3. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.1 

Za zapisovateľa OcZ č. XIV/2024 obce Jarabina bola určená Janka Strenková. 

Starosta obce navrhol za overovateľov zápisnice PhDr. Katarínu Petríkovú a Ing. Alenu 

Kovalčíkovú. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 240 

Za Proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Pavol Janoščík   

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce  Jarabina: 

A/ berie na vedomie starostom určeného zapisovateľa Janku Strenkovú, 

B/ berie na vedomie starostom určených overovateľov zápisnice: PhDr. Katarínu Petríkovú 

a Ing. Alenu Kovalčíkovú. 

 

3.2 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie PhDr. Ivan Bulíka a Líviu Kovalčíkovú, 

B.S.B.A.  

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 241 

Za Proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Pavol Janoščík   



Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Livia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina volí za členov návrhovej komisie  PhDr. Ivan Bulíka  

a Líviu Kovalčikovú, B.S.B.A. 

 

4. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OcZ 

Kontrolórka obce JUDr. Katarína Železníková predniesla Správu o plnení uznesení 

z predchádzajúceho rokovania Obecného zastupiteľstva obce  Jarabina č. XIII/2024 zo dňa 

05.09.2024. Kontrolórka obce skonštatovala, že uznesenia z posledného obecného 

zastupiteľstva sú splnené, a požiadala starostu obce, aby oboznámil  poslancov ohľadom kúpy 

osobného motorového vozidla. Starosta obce uviedol, že bolo zakúpené osobné motorové 

vozidlo značky SsangYong, typ Korando v súlade s podmienkami, ktoré schválili poslanci 

uznesením č. 239 na XIII. zasadnutí OcZ. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 242 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík -  

Pavol Janoščík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o plnení 

uznesení prijatých Obecným zastupiteľstvom obce  Jarabina na XIII. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva dňa 05.09.2024. 

 

5. Interpelácie poslancov a vystúpenie obyvateľov obce 

Ako prvý vystúpil poslanec Pavol Janoščík, ktorý interpeloval ohľadom neustálych sťažností 

od obyvateľov obce na zlé parkovanie áut pri rodinnom dom č. 172 rod. Pištovej a rodinnom 

dome č. 173 rod. Sukovatej. Starosta uviedol, že ide o opakujúci sa problém. Obe rodiny bude 

opätovne informovať o sťažnostiach od obyvateľov na zlé parkovanie áut pred ich rodinnými 

domami aj vzhľadom na blížiace sa zimné obdobie. Ďalej vystúpil poslanec PhDr. Ivan Bulík, 

ktorého zaujímali nové informácie ohľadom pohybu medveďa katastri obce. Starosta 

informoval poslancov a prítomných, že v celom okrese Starej Ľubovne je vyhlásená 

mimoriadna situácia a pohyb medveďa je monitorovaný. V prípade, ak by sa dostal do 

intravilánu obce, bude privolaný zásahový tím, ktorý vykoná odstrel. Poslankyňa Lívia 

Kovalčíková, B.S.B.A, vystúpila s viacerými interpeláciami. Zaujímala sa, kedy sa bude 

realizovať osádzanie dopravných značiek, ktoré boli zakúpené na základe vypracovaného 

projektu dopravného značenia. Starosta uviedol, že dopravné značky  začnú usádzať 

zamestnanci úradu v priebehu mesiaca november (od 04.11. 2024), avšak retardéry vzhľadom 

na blížiace sa zimné obdobie budú osadené na jar. Ďalej sa zaujímala o to, či obec bude 

navyšovať ceny za tuhý komunálny odpad, prípadne či uvažuje aj nad inými formami 



poplatku. Starosta uviedol, že budúci týždeň sa zúčastní rokovania ĽRZ, na ktorom bude mať 

nové informácie ohľadom výšky poplatku za odpad. Poslancom na decembrové zasadnutie 

budú predložené viaceré varianty ohľadom výšky poplatkov za tuhý komunálny odpad pre rok 

2025. Vzhľadom na viaceré interpelácie v roku 2024 sa zaujímala aj o to, či má obec nejaký 

plán s úpravou bio skládky. V minulosti sa to upravovalo pomocou veľkého bagra. Starosta 

uviedol, že momentálne nemá  technické možnosti , aby sa to upravilo, ale poznamenal, že 

s predsedom PD Poľany uvažujú o zriadení zberného dvora v areáli družstva PD Poľana. 

Poslankyňu Líviu Kovalčíkovú, B.S.B.A, zaujímalo, prečo ešte stále nie sú funkčné zvukové 

záznamy zo zasadnutí obecných zastupiteľstiev, ktoré mali byť zverejňované. Poslanec PhDr. 

Ivan Bulík uviedol, že je to v štádiu riešenia, je potrebné, aby správca webovej stránky 

vytvoril priečinok, kde sa budú ukladať.  Zaujímala sa ešte aj o to, aký má obec plán so 

starým cintorínom nad rodinným domom  Grabových . Starosta uviedol, že ide o veľkú 

plochu, kde sa okrem obecných pozemkov nachádzajú aj súkromné pozemky, o ktoré sa  stará  

o zopár dobrovoľníkov. Obec plánuje byť nápomocná  pri kosení a odstraňovaní náletových 

drevín. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 243 

Za Proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Pavol Janoščík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena  Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina berie na vedomie interpeláciu poslanca Pavla Janoščíka, 

PhDr. Ivana Bulíka a poslankyne Lívie Kovalčíkovej, B.S.B.A. 

 

6. Voľba hlavného kontrolóra obce Jarabina 

Uznesením č. 229/2024 Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  na XIII. zasadnutí  vyhlásilo 

voľbu hlavného kontrolóra obce. Do podateľne obecného úradu boli doručené dve obálky, 

ktoré spĺňali všetky náležitosti od kandidátok – pani Renáty Knapíkovej a JUDr. Alexandry 

Salákovej, ktoré boli pozvané na výberové konanie. Pred voľbou hlavného kontrolóra obce 

bola vymenovaná volebná komisia z prítomných poslancov v zložení Ivana Kormaníková, 

BBA,  PhDr. Katarína Petríková a Pavol  Janoščík, ktorí zabezpečia odovzdanie hlasovacích 

lístkov, spočítanie hlasov a spísanie zápisnice. 

 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 244 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík -  

Pavol Janoščík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena  Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 



PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina menuje do volebnej komisie pre voľby hlavného 

kontrolóra obce Jarabina členov: Ivanu Kormaníkovú, BBA a PhDr. Katarínu Petríkovú 

a Pavla Janoščíka, ktorí zabezpečia odovzdanie hlasovacích lístkov, spočítanie hlasov 

a spísanie zápisnice. 

 

Poslanci pristúpili k vypočutiu kandidátok, ktoré vystúpili, prezentovali sa a odpovedali na 

otázky. 

Starosta o 18.15 hod. prerušil rokovanie a vyhlásil 5 min . prestávku. 

Poslanci pristúpili k voľbe hlavného kontrolóra. V prvom kole získali obe uchádzačky 

rovnaký počet hlasov po tri, preto obecné zastupiteľstvo pristúpilo k druhé kolu. V druhom 

kole uchádzačky získali opäť rovnaký počet hlasov, preto obecné zastupiteľstvo pristúpilo 

k žrebovaniu, v ktorom uspela JUDr. Alexandra Saláková. Starosta obce oboznámil 

uchádzačky s výsledkom konania a zablahoželal víťazke k zvoleniu do funkcie hlavného 

kontrolóra obce Jarabina. Zápisnica z voľby hlavného kontrolóra obce tvoria súčasť zápisnice. 

 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 245 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík -  

Pavol Janoščík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena  Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina  v súlade  s § 18a ods. 5 zákona č. 369/1990 o obecnom 

zriadení volí za hlavnú kontrolórku obce Jarabina JUDr. Alexandru Salákovú na funkčné 

obdobie 6 rokov s nástupom do pracovného pomeru od 01.11. 2024 s úväzkom 0,2. 

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

Starosta obce oboznámil poslancov s dvoma  doručenými žiadosťami ZŠ s MŠ Jarabina 

o dofinancovanie. Prvú žiadosť o dofinancovanie vo výške 1200,--€,  ktorá vyplýva zo 

schválených Zásad poskytnutia príspevku pri nástupe nového žiaka do školy. V školskom 

roku 2024/2025 nastúpilo do 1. ročníka do tunajšej školy 12 nových žiakov. Druhú žiadosť 

o dofinancovanie  vo výške 23 250 € z dôvodu nedostatočných finančných prostriedkov na 

neplánované výdavky z roku 2023 – nedoplatky voči poisťovniam, daňovému úradu 

a nedoplatok za odber zemného plynu. Ekonómka obce pani Jana Mytníková stručne 

oboznámila poslancov s predloženým návrhom rozpočtového opatrenia. Vystúpila riaditeľka 

školy PhDr. Žaneta Štefaniková, ktorá poslancov podrobnejšie oboznámila so žiadosťami 

o dofinancovanie. V rámci diskusie poslankyňa Lívia Kovalčíkova, B.S.B.A  navrhla, aby 

škola dávala reálny návrh rozpočtu, lebo je jasné, že škola potrebuje dofinancovanie od 

zriaďovateľa. Zriaďovateľ potrebuje vedieť každoročne, koľko škola dostane na prenesený 

výkon a koľko je nevyhnutné dofinancovať, aby mohla škola žiadať v dohadovacom konaní.  

 

 

 



Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 246 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík -  

Pavol Janoščík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 2/2024. 

 

O 19.07 hod zasadnutie opustil poslanec Pavol Janoščík. Obecné zastupiteľstvo je naďalej 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

8. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti základnej školy 

 

Poslancom obecného zastupiteľstva bola spolu s pozvánkou doručená Správa o výchovno-

vzdelávacej činnosti základnej školy. Riaditeľka základnej školy PhDr. Žaneta Štefaniková 

stručne zhrnula obsah správy. Správa tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 247 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce  Jarabina berie na vedomie predloženú správu o výchovno- 

vzdelávacej činnosti Základnej školy  za školský rok 2023/2024. 

 

9. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti materskej školy 

 

Poslancom obecného zastupiteľstva bola spolu s pozvánkou doručená Správa o výchovno-

vzdelávacej činnosti materskej školy. Zástupkyňa pre MŠ Anna Sukovatá stručne zhrnula 

obsah správy. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 248 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 



Obecné zastupiteľstvo obce  Jarabina berie na vedomie predloženú správu o výchovno- 

vzdelávacej činnosti Základnej školy  za školský rok 2023/2024. 

 

10. Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže – predaj osobného vozidla 

 

Poslancom obecného zastupiteľstva bol spolu s pozvánkou  doručený návrh obchodnej 

verejnej súťaže na predaj osobného vozidla, a to z dôvodu, že bolo zakúpené nové osobné 

motorové vozidlo. K predloženému návrhu viedli poslanci diskusiu. Obchodná verejná súťaž 

– predaj osobného vozidla bola na úradnej tabuli a webovom sídle zverejnená dňa 04.11.2024. 

Návrh obchodnej verejnej súťaže tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 249 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina berie na vedomie v súlade s čl. 3 ods. 1 písm. t) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Jarabina prebytočnosť hnuteľného majetku obce 

Jarabina, a to osobného motorového vozidla značky Škoda Octavia. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 250 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje v súlade s čl. 3 ods. 1 písm. d) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Jarabina  prevod hnuteľného majetku obce 

Jarabina osobného motorového vozidla značky Škoda Octavia spôsobom verejnej obchodnej 

súťaže. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 251 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 



Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje v súlade s čl. 3 ods. 1 písm. e) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Jarabina vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na 

predaj motorového vozidla s podmienkami, ktoré tvoria prílohu č.1 tohto uznesenia. 

 

11. Majetkové prevody 

A/ 

Obecné zastupiteľstvo v Jarabine prerokovalo návrh na odpredaj nehnuteľného majetku obce 

– pozemku do vlastníctva žiadateľa pána Igora Kulíka, ktorého zámer schválilo obecné 

zastupiteľstvo na XIII. zasadnutí Uznesením č. 234    v cene 12,--€/m².  Predmetný zámer bol 

zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce 15 dní pred dnešným zasadnutím. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 252 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje odpredaj nehnuteľného majetku obce Jarabina 

podľa zákona 138/91 Zb. o majetku obcí, §9a, odsek 8, písmeno e) – prípad hodný osobitného 

zreteľa  do  vlastníctva žiadateľa Igora Kulíka, rod. Kulíka, nar. 30.05. 1981, trvale bytom 

Vajanského  6, 080 01 Prešov, občanovi  SR,   a to novovytvorený pozemok  p. č. KN-C 

532/2 , zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 10 m², podiel 1/1, ktorý vznikol odčlenením 

z p. č. KN-C 532, zastavaná  plocha, s celkovou výmerou 1157 m², podiel 1/1, LV č. 1 v k. ú. 

Jarabina, geometrickým plánom č. 43/2024, zo dňa 09.08. 2024 vyhotovený geodetom 

Štefanom Gulašim – geodet, Jakubany 428, 065 12 Jakubany, IČO: 14313898, úradne 

overený Okresným úradom Stará Ľubovňa, katastrálny odbor pod č. 61-630/2024 zo dňa 

23.8.2024. 

Odôvodnenie osobitného zreteľa: Žiadaný pozemok je priľahlý k pozemkom par. č. 216 

a 215, evidovaný na LV č. 1290 v k. ú. Jarabina, ktorého žiadateľ  je  vlastníkom, a bude 

využitý na účely zabezpečenia rozšírenia pozemku a vybudovanie oplotenia. Zámer odpredaja 

bol zverejnený na úradnej tabuli, a webovom sídle obce od dňa 8.10.2024 do 04.11.2024. 

 

 

12. Rôzne 

12.1 

Starosta obce predložil Obecnému zastupiteľstvu obce Jarabina žiadosť o preplatenie 

nevyčerpanej dovolenky starostovi obce v rozsahu 12,5 dňa za rok 2023 z dôvodu pracovnej 

vyťaženosti. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 253 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 



PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje poskytnutie náhrady platu starostovi obce 

Jarabina Bc. PhDr. Radoslavovi Beňovi za nevyčerpanú dovolenku v rozsahu 12,5 dňa za rok 

2023. 

 

12.2 

Starosta obce oboznámil poslancov s možnosťou zapojenia sa do výzvy  na výstavbu detského 

inkluzívneho ihriska pod názvom ihrisko pre každé dieťa, ktoré by mohlo byť vybudované 

v Parku mieru. V rámci dotácie v maximálnej výške 50 000 € sa môže vybudovať ihrisko 

podľa potrieb s dodržaním minimálne troch inkluzívnych prvkov. Spoluúčasť obce by bola vo 

výške 10% vlastných zdrojov a udržateľnosť projektu 5 rokov. O predloženom návrhu 

poslanci diskutovali a poslankyňa Lívia Kovalčíková, B.S.B.A, navrhla aby starosta obce dal 

projektantovi pripraviť min. 3 vizuálne návrhy, ktoré poslancom elektronicky zašle, a zároveň  

požiada o vyjadrenia k projektu dotknuté orgány ako aj obecné organizácie. Zároveň navrhla, 

aby sa do budúcna rozšíril chodník pri gréckokatolíckom chráme. 

 

Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia obecného zastupiteľstva: 254 

Za proti zdržali sa 

 

PhDr. Ivan Bulík - - 

Ivana Kormaníková, BBA - - 

Ing. Alena Kovalčíková - - 

Lívia Kovalčíková, B.S.B.A - - 

PhDr. Katarína Petríková - - 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jarabina schvaľuje zapojenie sa do výzvy pre výstavbu 

inkluzívneho detského  ihríska pod názvom „ ihrisko pre každé dieťa“. 

 

12.3 

Starosta obce následne informoval poslancov: 

- o vypracovanom projekte na parkovacie miesta pri  bytovej jednotke č. 3, ktorý bol 

schválený Okresným dopravným inšpektorátom v Starej Ľubovni a  bude realizovaný 

v najbližšom období,  

- odstránení lastovičích hniezd a deratizácii pri bytovej jednotke č. 3, 

- o presune telekomunikačného stĺpa nad starým cintorínom, 

- o údržbe zábradlia okolo potoka Malý Lipník, ktoré vykonáva Slovenský vodohospodársky 

podnik, 

- o pokračovaní v stavebných prácach v novej  hasičskej zbrojnici, v zmysle schválených  

prostriedkov z rozpočtu obce Jarabina na rok 2023, 

- poslankyňa Lívia Kovalčíková, B.S.B.A, požiadala starostu o možnosť zasielania materiálov 

na zasadnutie OcZ elektronicky, 

- o zasadnutí OOCR Severný Spiš – Pieniny, na ktorom sa členovia dohodli na jednotnej 

výške dane za ubytovanie pre rok 2025 – a to 1,--€, 

- o zakúpení prívesného vozíka, keďže stav prívesného vozíka , ktorý má obec, je v zlom 

technickom stave. 

 

13. Diskusia 

 V rámci diskusie vystúpila poslankyňa PhDr. Katarína Petríková  s požiadavkou o zakúpenie   

tepovača, z dôvodu častých spoločenských akcií. 



 

Zasadnutie opustila poslankyňa Ivana Kormaníková, BBA. 

 

14. Záver 

V závere zasadnutia vystúpil starosta obce a poďakoval  hlavnej kontrolórke JUDr. Kataríne 

Železníkovej za jej odvedenú prácu, spoluprácu, ochotu a pomoc počas jej pôsobenia vo 

funkcii hlavného kontrolóra obce Jarabina. Poďakoval za účasť všetkým prítomným  a 

 ukončil zasadnutie 

 

 

Overovatelia zápisnice:    PhDr. Katarína Petríková                     ............................................... 

      

                                         

 

                    Ing. Alena Kovalčíková                      ................................................                 

 

 

 

 

 

 

Starosta obce:       Bc. PhDr. Radoslav Beňo                   ............................................... 

 

 


